
Protokół z zebrania Konińskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego z dnia 08.11.2012 

W dniu 08.11.2012 miało miejsce pierwsze zebranie Konińskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. Na zebranie przybyli wszyscy członkowie Rady, których obecność została potwierdzona 

podpisem na liście obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Następnie został przedstawiony przez Karinę Akseńczuk plan całego spotkania, który stanowi kolejny 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Po przedstawieniu planu spotkania przystąpiono do wyboru przewodniczącego zebrania oraz 

protokolanta. W głosowaniu jawnym, jednogłośnie na przewodniczącego wybrano Monikę Kosińską, a 

protokolanta - Karinę Akseńczuk. 

 

Kolejnym punktem spotkania było omówienie regulaminu Konińskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. Po omówieniu regulaminu przystąpiono do zgłaszania kandydatur do Prezydium Rady 

(Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego oraz Sekretarza). Zgłoszone kandydatury: 

• Monika Kosińska 

• Zuzanna Janaszek - Maciaszek 

• Andrzej Skrzypiński 

• Karina Akseńczuk 

• Ewa Michalska 

Piotr Pęcherski zaproponował aby w prezydium znajdował się po jednym z przedstawicieli organizacji 

pozarządowych, Urzędu Miasta oraz Rady Miasta. Propozycja ta została jednogłośnie przyjęta przez 

wszystkich członków Rady. 

 

Przyjęty został Regulamin Głosowania przed przystąpieniem do głosowania. W celu przeprowadzenia 

wyborów w trybie tajnym, została wybrana komisja skrutacyjna, do której weszli: 

• Marcin Sypniewski; 

• Piotr Pęcherski 

• Zuzanna Janaszek-Maciaszek. 

Przystąpiono do głosowania. Każdy oddał głos na Karcie Głosowania przygotowanej przez Komisję 

Skrótacyjną, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Po przeliczeniu głosów Komisja skrutacyjna ogłosiła wyniki: 

• na przewodniczącą Rady wybrano Karinę Akseńczuk 

• na wiceprzewodniczącą Rady wybrano Monikę Kosińską 

• na sekretarza Rady wybrano Ewę Michalską 

Kolejnym punktem obrad było przyjęcie uchwały 01/2012 w sprawie wyboru Prezydium Rady, 

przyjęto ją jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ostatnim punktem zebrania było dyskutowanie nad przyszłymi działaniami Rady. Wspólnie ustalono: 



 

- dotarcie do wszystkich wydziałów Urzędu Miasta i wypracowanie odpowiednich metod 

komunikacyjnych, aby Rada otrzymywała do opiniowania wszystkie projekty uchwał itp. 

 

- Ewa Michalska będzie odpowiedzialna za monitowanie projektów wychodzących z biura Prezydenta 

 

- ustalono termin następnego spotkania - 11.12.2012 

 

- planowane działania na przyszły rok (pomysły i propozycje): skupienie się na działalności 

obywatelskiej, aktywizowanie mieszkańców, wprowadzenie budżetu obywatelskiego i inicjatywy 

obywatelskiej, stworzenie kalendarza działań obywatelskich, stworzenie „zobowiązań społecznych”, 

kampania na rzecz 1% dla konińskich organizacji, wsparcie Urzędu Miasta przy powstawaniu Centrum 

Organizacji Pozarządowych, organizacja targów organizacji pozarządowych. 

 

Po dyskusjach na temat przyszłej działalności Rady, nastąpiło zakończenie zebrania. 

 


